



2025-2026統一派位註冊事宜



2025年6月10日(星期二)及6月11日(星期三)

上午 9:00 至 下午 4:00

本校校務處 (香港大嶼山銀礦灣大地塘村)

✓ 小一註冊證

✓ 學生出生證明書 (*如非香港出生的學生:出生證明書,以及需出示獲 本港居留的身份證明文件的正本及影印本。)

✓ 學生相片一張

✓ 家長/監護人的身份證明文件正本。(如家長/監護人委託他人辦理 手續,則來人須出示家長/監護人身份證明文件的影印本及授權書。

✓ 住址證明。(有關證明文件包括但不限於已蓋釐印的租約、差餉單、公 屋租約、水/電/媒氣/住宅電話收費單的正本及其影印本。(請注意:由於 銀行信件、法庭傳票及稅單上的 地址有可能是通訊地址而非居住地址, 因此教育局一向不接受為住址證明文件)。

*獲錄取之學生毋須到校。 *如家長未能在指定限期內辦理註冊手續,則會被當作放棄自行分配學位論。

註冊日期及時間:

註冊地點:

帶備文件:

小一後補」申請

家長如欲申請小一後備學位,可到本校索取,或下載申請表,。填妥表格後,請於2025年6月18日(三)前連同以下文件親身提交到本校校務處:

- 1. 申請學生之香港出生證明書 / 其他身份證明文件之副本。
- 2.父母或監護人身份證之副本。
- 3.曾就讀學校成績表之副本(如有)。

暫定面試日期為2025年6月24日(二), **恕不接受郵寄申請**確實時間將稍後通知。



Venue:

2025-2026 Primary One Registration – Central Allocation



Registration Date:

10th or 11th , 2025 (Tue or Wed)

9:00 a.m. - 4:00 p.m.

School Office (Tai Tei Tong, Silvermine Bay, Lantau Island)



Documents to bring along for Registration:

- ✓ Primary One Registration Form
- ✓ **Birth Certificate** (*Non local Birth Certificate and together with the document(s) permitting him/her to stay in Hong Kong (original and photocopy)
- ✓ Student's photo
- ✓ The parent/guardian's Identity Card, Passport or other documents (if the parent/guardian cannot come in person, his or her representative should present his/her Identity Card, a photocopy of the parent / guardian's identity documents and the letter of authorization)
- Documents of residential address.

 The document including but not limited to stamped tenancy agreement, demand note for rates, public housing tenancy agreement or water/electricity/town gas/ residential telephone bills and a photo of the document.

(*Please note that the address on a bank letter, court summons and tax bill may be a correspondence address are of a residential address. Therefore, such documents have not been accepted as proof of residential address by the Education Bureau all along.)

Remarks: Please note that parents failing to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the central allocation places offered.



Application for Primary One Placement

Parents, who would like to apply for a placement for Primary One, please come to our school office to obtain the application form or download the form. Please submit the form to the school office in person before 18th June 2025 (Wed) together with the following documents:

- 1.Student' s HK Birth Certificate / Other Identity Document.
- 2. Copies of Identity Card of both Parents or Guardian.
- 3. Copies of previous School Report Card (if any).

Tentative interview date is set on 24 Jun 2025 (Tue). The final date and time will be informed in due course.

